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Sent: Wed 11/25/2020 3:35:40 PM

Subject: RE: Reactie aanbod

Received: Wed 11/25/2020 3:35:40 PM

lk ga er vanuit dat jullieEEEdit gesprek dan verder organiseren en de twee vertegenwoordigers van het Adviespanel

vragen/uitnodigen, toch (vanwege vertrouwelijkheid ook)? enIEEEZEin vo'sens mij mooi koppel vanuit

Adviespanel.

EEEZE:n ik zullen deze week nog even sparren over het beslis- en proceskader voor dit soort verzoeken.

Groet,

var:IEE) HEE iv.i>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 13:12

aan:IES)SEirvw.b; EEN) EER ins.

Onderwerp: RE: Reactie aanbod

Ik zou denken aan en 1 iemand nog vanuit de FMS hoek?

Alternatief is zeke oor beiden

Verzonden: woensdag 25 november 2020 13:10

Aan:ICE)BEXEDN© invws.o >;IERECSI)JEEXEDNN© minvws.ni>
Onderwerp: RE: Reactie aanbod

JEN

Zal ik vast met ElIEIoverleggen wie we van het Adviespanel kunnen benaderen? Of heb jij al zo een voorkeur?

NFU, LUMC)

CRFIEREL EXPAN (NFU, UMCU)
5.1.2¢ CcCMO)

IEC5)
Universiteit Utrecht)

(FMS)

I FER co: cumc)
Groet,

Verzonden: woensdag 25 november 2020 13:05

Aan:INCE)BERTIo ins.n>;INEEEEXECE) <BEXERNNom invws nl>
Onderwerp: FW: Reactie aanbod

Ik zou willen vragen of er 1-2 leden van het adviespanel kunnen aansluiten en @[EEERik zou [EENwillen vragen.

Vind jij dat ook een goed idee?

Groet

Van: JIB estrazeneca.com>

Verzonden: woensdag 25 november 2020 09:22

Onderwerp: RE: Reactie aanbod



957580

Beste[JERENY
Dank voor je mail.

Zou jij in de komende dagen twee opties hebben voor het eerste verkennend gesprek? Dan zorgen wij aan onze kant dat mijn

collega’s van hoofdkantoor kunnen aansluiten.

Met vriendelijke groeten,

lec
AstraZeneca BV

Bezoekadres: Prinses Beatrixlaan 582, 2595 BM Den Haag

1! s ERE

astrazeneca.com

www.astrazeneca.nl

Please consider the environment before printing this e-mail

Sent: dinsdag 24 november 2020 20:15

|@astrazeneca.com>

@minvws.nl>; 2 ) SEE minvws.n >;NEE

Subject: Reactie aanbod

cect EEN
Naar aanleiding van ons telefonisch contact van afgelopen week waarbij Astrazeneca informeerde of er basale interesse is bij
VWS om te praten over een mogelijke pre-order van een type antilichaam dat jullie in voorbereiding hebben kan ik je het

volgende melden.

Wij hebben interesse om deze optie verder te verkennen en daarover een gesprek te organiseren. We zouden zeker meer willen

weten over dit product.
Daarbij hanteren wij de volgende uitgangspunten:

- Gesprek in Engels (zoals je meldde) is geen probleem uiteraard.
- We zouden graag meer willen weten over het type product en de voorlopige klinische resultaten zodat we een beter beeld

krijgen waar het aanbod nu precies over gaat. We gaan er vanuit dat jullie dat inzicht kunnen geven.
- Wij zouden graag experts laten meekijken naar deze resultaten om ons te kunnen adviseren. Hierbij denken we aan

experts uit het adviespanel dat VWS heeft ingesteld om ons te adviseren over kansrijke innovatieve behandelingen maar

wellicht ook aan experts van het zorginstituut. Ik ga er vanuit dat dit geen probleem is.

- De indicatieve prijs/kosten die zijn gedeeld zijn van dien aard dat dit een serieus gesprek onderwerp zou moeten zijn.
- Uiteraard verwachten wij transparantie en toelichting op de prijsstelling.
- Deze inzichten hebben wij nodig om een overwogen advies aan onze bewindspersonen te kunnen geven.
- Het gesprek zal op ambtelijk niveau worden georganiseerd. Je kunt mij in eerste instantie even als contactpersoon

hanteren, ik zal kijken wie de praktische organisatie op zich neemt.

- We weten inmiddels dat er meerdere bedrijven zijn die dit soort type producten op dit moment ontwikkelen, dat betekent

dat als overheid ook te maken hebben met het bewaken van een gelijk speelveld. Dat nemen we uiteraard mee in onze

afwegingen.

Hoor graag van je
groet

Dr.

Ministerie van VWS
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C
HET NIEUWE

DONORREGISTER

Het nieuwe Donorregister, vanaf1 juli 2020.

Kijk wat het voor jou betekent op donorregister.nl


